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Pani 

DOROTA CHAŁAT  

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

Pani 

KATARZYNA CZARKOWSKA  

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

Pani 

ANETTA URBANIAK  

Radna Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

Pani 

BARBARA GRYGORCEWICZ  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej   

w Koszalinie  

 

 

Odpowiadając na Pań interpelację zgłoszoną na sesji Rady Miejskiej w dniu 17 września 2020 r. 

w sprawie opieki rehabilitacyjnej informuję: 

 

Tak jak Panie Radne uważam, że mieszkańcy Koszalina znaleźli się w bardzo trudnej sytuacji, 

ograniczenia możliwości korzystania z rehabilitacji. Obecnie usługi w tak szerokim  zakresie rehabilitacji 

wykonywane są tylko w jednej placówce w Mieście, w Szpitalu Wojewódzkim w Koszalinie, gdzie czas 

oczekiwania jest bardzo długi. 

Widząc wielkość tego problemu wystosowałem pismo do Marszałka Województwa o wpisanie 

Centrum Rehabilitacji w Koszalinie do Krajowego Planu Odbudowy, który powstaje w Ministerstwie 

Funduszy i Polityki Regionalnej.  Miasto jest gotowe do przekazania  odpowiedniej działki pod budowę 

 i wsparcie finansowe tej inwestycji. 

W budżecie Miasta nie ma możliwości zabezpieczenia środków finansowych na 2021r. 

w wysokości 1 mln 200 tys. zł. na bezpłatną rehabilitację osób starszych ze względu na ograniczenia 

spowodowane chociażby  koniecznością prowadzenia inwestycji rozbiórki i odbudowy wiaduktu. 

Ponadto, aby móc realizować zadanie bezpłatnej rehabilitacji osób starszych finansowane 

 z budżetu Miasta, najpierw musimy opracować program i uzyskać pozytywną opinię Agencji  Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji. 

Pragnę nadmienić, że obecnie trwają prace nad przygotowaniem aktualizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Koszalin na lata 2021-2025 i w obszarze zdrowia  planuje 

się działanie dotyczące rozwoju usług rehabilitacyjnych dla mieszkańców naszego Miasta.  

Natomiast w ramach realizowanego od 2016 roku Programu Koszalińska Karta Seniora zniżki 

 dla seniorów na zabiegi m.in. w  zakresie fizjoterapii oferują 4 gabinety. 

 

 

Prezydent Miasta  

 Piotr Jedliński 

 


